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متن پرسش

با عرض سلام: در سالهای قبل کشور در دست دو قطبی بود که گرچه ۱۸۰ درجه متفاوت بودند اما در

یک چیز مشترک بودند توجه به بیرون کشور تیپ روحانی ذکر جلی و خفی اش غرب بخصوص کدخدا

بود و تیپ مقابلش در اندیشه سوریه و لبنان و... و این وسط آنکه سوخت ما بیچارگان محبوس درین

خراب آباد هستیم ویدویی از شهید حججی دیدم که گویا اردوی جهادی را هم برنمیتافت و میگفت

هرکس در همان جایی که هست به خدمت مشغول باشد و دیدیم که آن مرحوم هم فرسنگ ها دور از

آنجایی که بود به خدمت پرداخت و یا به فاطمیون می اندیشم که چگونه سوریه را آزاد کردند و الان

کشورشان به دست طالبان افتاده است.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ابداً اینطور نیست. به گفته آن مرد بصیر: «چشم ها را باید شست، جور

دیگر باید دید». آری! همچنانکه آن شهید عزیز فرمود: حاکمیت داعش از روی زمین برداشته شد، اگر

درست ببینیم. نعره شیطان بلند است اگر درست بشنویم. قاصدک خبرها آورده است باید با نور

انتظاری که در دل آن، شهید حججی به ظهور آمد تا معلوم شد کارگزاران نتوانستهاند انقلاب را به

بنبست برسانند، باز باید منتظر بود. انتظاری در دل هویت توحیدی انقلاب اسلامی. موفق باشید


